



CATALO
EXTRA
FlexiJoint™
IFR Formula

SUPPORT HEALTHY INFLAMMATORY RESPONSE*
CLINICALLY PROVEN EFFECTIVE¹

60 Vegetarian Capsules
DIETARY SUPPLEMENT

Sourced from Nature

CATALO Extra FlexiJoint™ IFR Formula contains Meriva® Curcumin-Phosphatidylcholine Complex, with Phytosome® patented technology to achieve higher bioavailability and 29-fold higher absorption rate.² It is clinically proven to effectively relieve joint pain and promote mobility.¹ ApresFlex® and Casperome® Boswellia Serrata Gum Resin Extract are specially added to provide synergistic effect on targeting mediators of comfort and flexibility, which is clinically proven to be effective as fast as within 5-7days.³ CATALO Extra FlexiJoint™ IFR Formula provides an excellent soothing effect on joint pain, stiffness and mobility, with natural premium ingredients.

Main Functions:

- Speedy relieve joint pain
- Promote joint comfort and mobility and reduce stiffness
- Target mediators of neck and shoulder, back, wrists, elbows, knees, ankles etc. to alleviate joint discomforts

Suitable for: Severely degenerated joints, frequent recurrence of inflexible joints and joint pain, injured joint, joint stiffness and strain, discomfort during weather change

Phytosome More Bioavailable® is a trademark of Indena S.p.A. Patent No.: US 4,963,527; US 6,297,218

Meriva® and Casperome® are trademarks of Indena S.p.A.

ApresFlex® is a registered trademark of PL Thomas - Laila Nutra LLC

FlexiJoint™ is a trademark of CATALO Group

¹ Belcaro, G., et al. (2010). *Altern Med Rev*, 15(4), 337-44 (Refer to Meriva® Turmeric Phytosome®)

² Cuomo J., et al. (2006). *J. Nat. Prod.* 74, 664-669

³ Vishal A.A., Mishra A. & Raychaudhuri S.P. (2001). *Int. J. Med. Sci.* 8(7), 615-622



SCAN and Discover More About This Product!

立即掃描，瀏覽更詳盡的產品資訊及功效！



CATALO

特強

關節專家™

速效 消腫止痛配方

5-7日迅速止痛³

臨床實驗 證明有效¹

60 Vegetarian Capsules

DIETARY SUPPLEMENT
天然營養補充食品

Nutrition Information

Serving Size: 2 Capsules (1262mg)

Servings Per Container: 30

Amount Per Serving

Joint Support IFR Formula 790mg

A proprietary blend of Meriva® Turmeric Phytosome® (Curcumin-Phosphatidylcholine Complex), ApresFlex® Boswellia Serrata Gum Resin Extract, Casperome® Boswellia Phytosome® (Boswellia Serrata-Phosphatidylcholine Complex)

Energy (kcal)	4	Carbohydrates (g)	0.6
Total Fat (g)	0.2	- Sugars (g)	0.0
- Saturated Fat (g)	0.1	Protein (g)	0.0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	1

Serving Directions
For adult, for normal usage, take 2 capsules daily after meal. For intense use, take 2 capsules twice daily after meal. Take with 250ml of water.

Ingredients
Joint Support IFR Formula (A proprietary blend of Meriva® Turmeric Phytosome® (Curcumin-Phosphatidylcholine Complex), ApresFlex® Boswellia Serrata Gum Resin Extract, Casperome® Boswellia Phytosome® (Boswellia Serrata-Phosphatidylcholine Complex)). Other Ingredients: Thickener (Organic Rice Concentrate), Plant Capsule (Water Soluble Plant Polysaccharides), Anticaking Agent (Magnesium Stearate)

Storage
Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight

Net Weight
37.9g (631mg x 60 Capsules)

Best Before
Shown on box (End MM/YYYY)

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility

for CATALO Natural Health USA Inc.

City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods

5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3139

CATALO特強關節專家™消腫止痛配方

採用高活性天然Meriva®薑黃複合物，以專利技術結合成Phytosome®複合物，吸收率比一般配方高29倍²，臨床實驗證明可有效減輕關節痛楚及提升關節的活動表現¹。配方特別加入Casperome®及ApresFlex®兩種高活性天然乳香樹精華，發揮協同作用並全面針對不同部位的致痛因子，包括肩頸、腰背、手腕、手肘、膝蓋、腳踝等問題，最快5-7日見效³。特強關節專家™消腫止痛配方成分天然，並無藥性，特別適合長期受關節痛困擾人士。

主要功效：

- 速效舒緩關節痛楚
- 改善關節靈活度，舒緩僵硬不適情況
- 針對減輕肩頸、腰背、手腕、手肘、膝蓋、腳踝等部位的關節不適問題

適用人士：關節嚴重退化、經常出現關節活動不暢順或痛楚、新舊關節傷患、關節勞損或僵硬、天氣轉變所引起的不適問題

營養資料

食用份量：2粒 (1262毫克)

每包裝所含食用份量：30

每食用份量

速效關節消腫止痛配方 790毫克 (獨特專利天然Meriva®薑黃及磷脂膽鹼複合物, ApresFlex®天然乳香樹精華, Casperome®天然乳香及磷脂膽鹼複合物)	
能量 (千卡)	4
蛋白質 (克)	0.0
總脂肪 (克)	0.2
-飽和脂肪 (克)	0.1
-反式脂肪 (克)	0
碳水化合物 (克)	0.6
-糖 (克)	0.0
鈉 (毫克)	1

建議食法
成人保健食法：每天2粒。嚴重關節退化人士：每天2次，每次2粒。建議連續服用3個月或以上以達至最佳效果。請以250毫升開水餐後服用

成分
速效關節消腫止痛配方 (獨特專利天然Meriva®薑黃及磷脂膽鹼複合物, ApresFlex®天然乳香樹精華, Casperome®天然乳香及磷脂膽鹼複合物)
其他成分：增稠劑 (濃縮有機大米)，天然植物膠囊 (水溶性植物多醣體)，抗結劑 (硬脂酸鎂)

保存方法
請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射

內容量
37.9克 (631毫克 x 60粒)

此日期前最佳
如盒所標示 (月/年底)

此產品源自天然成分，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 3139